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Рис. 8. Динамика важнейших показателей у сверхбольших стран и ЕС в XXI в.  
Стрелка указывает направление движения страны с 2000 по 2022 г.  

Размер шара адекватен значению ВВП по ППС на душу населения (тыс. долл. США) (рассчитано  
по базе данных «Мировой экономический обзор» МВФ и базе данных ООН по народонаселению)

Fig. 8. Dynamics of the most important indicators of super major countries and EU  
for the 21st century. The arrow indicates the direction of the country’s movement from 2000 to 2022.  

The size of the ball is adequate to the value of GDP in PPP per capita (thsd US dollars)  
(calculated from the IMF «World economic outlook» database and the UN Population database)

Рис. 9. Динамика важнейших показателей у больших стран за XXI в.  
Стрелка указывает направление движения страны с 2000 по 2022 г.  

Размер шара адекватен значению ВВП по ППС на душу населения (тыс. долл. США) (рассчитано 
по базе данных «Мировой экономический обзор» МВФ и базе данных ООН по народонаселению)

Fig. 9. Dynamics of the most important indicators of major countries for the 21st century.  
The arrow indicates the direction of the country’s movement from 2000 to 2022.  

The size of the ball is adequate to the value of GDP in PPP per capita (thsd US dollars)  
(calculated from the IMF «World economic outlook» database and UN Population database)


